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Készült: Szigetbecse Község ÖnkormányzatPolgármesteri Hivatalábana20I5. február 10_én

tartott képviselő-testületi ülésről.

Jelen vannak: Takács András polgármester
Riedl Béla alpolgármester
Borbély Mária, Dr. CsemyiZsuzsama, Sósné Michélisz Edina, Csoba Attiláné,
Méri Zoltán képviselők

Tanácskozási joggal részt vett: Jancsó Emőke jegyző
Soós Sándoné pénzigyi fomunkatárs
Antal Mária pénzügyi főtanácsos
Mé száro sn é ZeIe Kri sztina intézményv ezető
Pilczingerné Major Hajnalka Szoc. Biz. külsős tagja

Jegyzőkiinywezető: Szabó Anikó ig. főelőadó

Takács András polgármester köszönti az ülés résztvevőit, az ülést megnyitja. Megállapítj a,hogy a7
fős testületből jelen van J fő, így azhatározatképes.

A polgármester javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre:
- Riedl Béla
- Sósné Michélisz Edina képviselők személyére.

A képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta Takács András
polgármester j egyzőkönyv hitelesítőkre tett j avaslatát.

Takács András polgármester: A meghívóban szereplő napirenden kívül Van-e javaslat további

napirendre?
Amennyiben nincs, a következő napirendi pontokat javaslom elfogadásra.
1.) Szigetbecse Község Önkormányzat és Intézményei 2015. évi költségvetése.

a) S zi getbec sei Közö s onkormán y zati Hiv ata| 20 I 5 . évi kö ltsé gveté s e

Előterjesztő: Takács András polgármester, Jancsó Emőke jegyző
Antal Mária pénzügyi v ezető-főtanácsos

b) Szigetbecsei Tóparti Óvoda 2OI5. évi költségvetése.
Előterjesztő : Takács András polgármester,

Mészáro sn é Zele Kri sztina íntézmény v ezető
Soós Sándorné pénzügyi főmunkatárs

c) Szigetbecse Közsé g Önkormán y zat 20 I 5 . évi költségvetése.
Előterjesztő: Takács András polgármester, Jancsó Emőke jegyző,

Soós Sándomé pénzügyi főmunkatárs

2.) Javaslat,,A díszpolgárságról és a díszpolgari cím viseléséről'' szóló önkormányzati rendelet
megalkotására.
Előterjesztő: Takács András polgármester
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3.) Javaslat a települési támogatás megállapításának, kifizetésének' folyósításának, valamint
felhasználása ellenőrzésének szabályairől szóló önkormányzati rendelet megalkotására.
Előterjesztő: Takács András polgármester, Jancsó Emőke jegyző

4.) Egyebek.
a) Ráckevei Tűzoltósá g támogatási kérelme.
b) Makádi tÍ37. szám alatti kocsma épületének megóvása.
c) Polgármesteri Hivatal déli szárny áta|akítása.
d) Török Pál szigetbecsei lakos kérelme.
e) Medicopter Alapítvány támogatási kérelme.
f) Falunap időpontj ának meghatár ozása, felel ő s megválasztása.
g) Civil szervezetek 2014. évi támogatásának felhasználásáról tájékoztatő.

Civil szervezetek 20I5. évi támogatásának előkészítése.
h) Táj ékoztatások, kérdé sek, hozzászőlások, j avasl atok.

Takács András polgármester: Megkérem Antal Mária pénzigyi vezető-főtanácsost, hogy a
Szigetbecsei Közös Önkormányzati Hivatal 2015. évi költségvetés tervezetét ismertesse a
testülettel.

Antal Mária pénzügyi vezető főtanácsos: Az írásos beszámolót a képviselő-testület minden tagja
megkapta. Az elmúlt héten a kibővített pénzügyi bizottsági ülésen soronként megtárgyaltuk a
kö ltsé gveté s tervezetet . Azőta v áltozás nem történt.
A bizottsági ülés óta merült-e fel kérdés a közös önkormányzati hivatal 2015. évi költségvetés
tervezetével kapcsolatban?

Sósné MÍchélisz Edina Pénzüwi Bizottsáe elnöke: A kibővített pénzügyi bizottsági ülésen
valóban sorról-sorra átnéztuk és megbeszéltük az előterjesztett költségvetés tervezetet. Egy korrekt,
érthető költségvetés tervezetet kaptunk' amit a melléklet szerint elfogadásra javaslunk a Képviselő-
testület részére.

Takács András polgármester: . Megkérem Soós Sándorné pénzügyi fómunkatársat, hogy
ismertesse a Szigetbecsei Tóparti Óvoda 2O15. évi költségvetés tervezetét.

b) SzÍeetbecsei TóDarti ovoda 20L5. évi költségvetése.
Soós Sándorné pénzügyi főmunkatárs: A kibővített pénzúgyi bizottsági ülésen a Tóparti Óvoda
költségvetési tervezetét is megtárgyaltuk. Az ülés őta változás nem történt. Van-e kérdés a
napirenddel kapcsolatban?

Csoba Attiláné testületi tae: Azt szeretném tudni, hogy az óvodai nevelés, ellátás műk<jdtetési
feladatai kormrínyzati funkció közalkalmazottak alapilletménye sora miért lett két sorra megbontva:
köza|kalmazottak alapilletménye, és közalkalmazottak egyéb kötelező illetmény pótlék sorokra?

Soós Sándorné pénzügvi főmunkatárs: A közalkalmazottak egyéb kötelező illetmény pótlékára
betervezett 1.610.000 Ft a nemzetiségi és a vezetői pótlékokat tartalmazza.

1.. napirend:

(Az írásos anyag és a rendelettervezet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)
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Csoba Attiláné testületi tae: Az ővoda vezetójétő| szeretném megtudni, hogy hány alkalmazott
van most az ővodában?

Mészárosné Zele Krisztina Íntézménwezető: Jelenleg van 6 óvónői, 3 dajka, 2 konyhás és 1
pedagógiai asszisztens státuszunk. A dolgozók létszáma jelenleg 13, mivel egy konyhás dajka a
nyugdíj előtti felmentését tölti.

Takács András polgármester: Az ővoda2015. évi költségvetés tervezetével kapcsolatban van-e
még kérdés?

Csoba Attiláné testületÍ tae: A pénzúgyi bizottsági ülésen elhangzott egy kérés, a dajkák plusz
juttatásával kapcsolatban. Ez ügyben van-e javaslat?

Takács András polgármester: Sajnos ene még nem találtunk megoldást, de keressük. Ahogy
lehetőség nyílik arra, hogy adni tudjunk az ővodában dolgozó dajkáknak egy kis plusz pénzt, meg
fogiuk tenni.
Van-e további kérdés?
Amennyiben nincs, megkérem Soós Sándorné pénzügyi főmunkatársat, hogy ismertesse a testülettel
S zi getbecse Közsé g Önkormán y zat 20 I 5 . évi kö lt sé gvetésének terv ezetét.

c) Szieetbecse Közsée Önkormánvzat 201'5. évÍ ktiltségvetése.
Soós Sándorné pénzügvi főmunkatárs: A pénzügyi bizottsági ülésen részletesen megbeszéltük
Szigetbecse Község Önkormányzat 2075. évi költségvetés tervezetét is. A megbeszéltek és a
javaslatok alapján a költségvetés tervezetet átdolgoztam. Az átdolgozott írásos anyagot minden
képviselő-testületi tag megkapta.
A kiosztott diagrammon jól láthatóak a o%-os ariínyok.
Bevételek: - működési bevétel: 47.021.000 Ft (I0%)

- állami támogatás: 207.2I9.000 Ft (44%)
- felhasználási támogatás: 182.302.000 Ft (39%)
- támogatás érték bevétel: 3.784.000 Ft (1%)
- véglegesen átvett pénzeszköz: 1 1.904.000 Ft (3%)
- pénzmaradvány: 12.227.000 Ft (3%)

Kiadások: - személyi juttatások: 82.420.000 Ft (18%)
- járulékok:2I.459.000 Ft (5%)
- dologi kiadások: 62.009.000 Ft (13%)
- működési célú pénzeszköz átadás: 104.331.000 Ft (22%)
- felhasználási kiadás: 192.846 Ft (42%)
- tartalék: I.392.000 Ft (0%)

A bizottsági ülésen szőba került, hogy az önkormányzatok és önkormányzati hivatalok jogalkotó és
általános igazgatási tevékenység kormányzati funkció társulások támogatása sorra betervezett
3.497.000 Ft (családsegítő megjegyzéssel ellátva) összeg kevesebb lesz. A pontos összeg
ismeretének hiánya miatt, az eredetileg betervezett összeget hagytam a költségvetésben.

Sósné Michélisz Edina Pénzüwi Bizottsáe elnöke: A Pénzügyi bizottsági ülésen tárgyaltuk, hogy
a kiküldött írásos anyagban a város-, és községgazdálkodási egyéb szolgá|tatások kormányzati
funkció közfoglalkoztatottak vezetőjének munkabére solTa tervezett összeget módosítsuk úgy, hogy
afalugazdabére bruttó 179.000 Ft legyen.
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Az űj számok ismeretében a pénzügyi bizottság egyik tagjával számításokat végeztünk, és azt
állapítottuk meg, hogy az elmúlt egy év során 52oÁ-os béremelésről lenne szó. Nem az összeget
sokalljuk, hanem az 52Yo-os emelést.
Az ővodában a dajkáknak nem tudunk bérkiegészítést adni, itt meg 52Yo-os emelést adunk. Ezt nem
tartom igazságosnak.

Takács András polgármester: A pénzügyi bizottsági ülésen is elmondtam, hogy a falugazda ugy
jött az önkormányzathoz dolgozni, hogy részére meg lett ígérve a bruttó 179.000 Ft-os bér. A kezdő
bérét 2014. évben első lépésben már megemelte az előző testület, de az ígért bér összegét még nem
érte el. Ezért kédük most a második emelést.
Valóban gond, hogy egyenlőre a dajkáknak még nem tudunk plusz pénzt adni, de erre is keressük a
megoldást.
A döntésnél aú. is vegyük Íigyelembe, hogy milyen feladata és milyen felelőssége van
munkavégzése során egy dajkának és egy falugondnoknak.

Riedl Béla alpolgármester: Én javaslom, hogy a falugondnoknak az ígért bért adjuk meg.
Százalékban valóban magas az emelés, de összegszeníen nem sok.

Csoba Attiláné testületi tae: Szeretném hangsúlyozni, hogy nem a falugondnok személyével
kapcsolatban van kifogásunk, az 52%o-os béremelést sokalljuk.

Dr. Csernvi Zsuzsanna képviselő: Nekem az a véleményem, hogy adjuk meg a falugazdának az
ígért bér összegét. A falugazdától elvárjuk, hogy hajnalban takarítsa el a havat a járdákról' este még
járja körbe a falut, zárjaés nyissa ajátszőtereket stb.
Nem akarom bántani a dajkákat, de úgy gondolom van némi különbség a két munkakör között.

Sósné Michélisz Edina Pénzüeyi Bizottsáe elnöke: Nekem az a javaslatom, hogy a pénzügyi
bizottsági ülésre kiküldött előterjesztésben szerepeltetett 1.740.000 Ft éves bért (havi bruttó 145.000
Ft) szavazzuk meg a 2.150.000 Ft-os éves bénel (havi bruttó 179.000 Ft) szemben.

Takács András rrolgármester: Van-e további javaslat?
Amennyiben nincs, elősz<jr a magasabb összegről szőlő határozati javaslatot teszem fe| szavazásra:

Szigetbecse Község ÖnkormányzatKépviselő-testülete úgy határoz, hogy Takács
Sándor fa|ugazda részére 2015. január l-vel kezdődően bruttó 179.000 Ft havi
munkabért biztosít.
A Képviselőtestület felkéri a jegyzőt, hogy a 2015. évi költségvetést a döntést
figyelembe véve készítsék el.
Felelős: Jancsó Emőke jegyző
Határidő: azonna|

A Képviselő{estület 7 taga közül 7 fő ftszvételével, 4 igen szavazatta|, 3 ellenszavazatta|,
tartózkodás nélkül hoztameg a következő határozatát:

1/2015. (II. 10.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község ÖnkormányzatKépviselő-testülete úgy határoz, hogy Takács
Sándor falugazdarészére 2015. január 1-vel kezdődően bruttó 179.000 Ft havi
munkabért biztosít.
A Képviselő-testület felkéri a jegyzót, hogy a 2015. évi költségvetést a döntést
figyelembe véve készítsék el.
Felelős: Jancsó Emőke jegyző
Határidő: azonnal
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Csoba Attiláné testületi tae: Jelezni szeretném, hogy Szigetbecse Község Önkormányzat2015. évi

ttilt..gv.te' t.*.'.to'"k í*'os anyagának 9. oldalan történt egy összeadási hiba. Az egyéb szociális

penzbéli ellátások, támogatások kormányzati funkció sorainak összeadásánál kimaradt néhány tétel.

Soós Sándorné pénzügyi főmunkatárs: Köszönöm szépen a jelzést, konigálni fogom'

Riedl Béla alpolgármester: A költségvetés tervezésével kapcsolatban szeretném megjegyezni,

@ltségvetésitewezetevalóbanúgylettmegtervezve,hogyazaváthatóvalós
nadasi és bevételi összegeket tartalmazza. Az elmúlt évek gyakorlata az,vo|t, hogy sok mindent

alulterveztünk, a tartalék keretünkben viszont magasabb összeg szerepelt. Ugy gondolom azzal sajéÍ.

magunkat csaptuk be.

Jancsó Emőke ieeyző: Szeretném megjegyezni, hogy Szigetbecse Község sok más településsel

.il*t.tb*, 
'áencsés 

helyzetben van, hogy van tartaléka, még ha eznagyon kis százalékis.

Takács András polgármester: Köszönöm a beszámolókat. Van-e kérdés, észrevétel, javaslat?

Arrrennyiben nincs a rendelet tewezet alapján alkossuk meg rendeletünket.

A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagsa közül 7 fő részvételével, 7 igen

szavazatta|, e|lenszavazat és tarÍőzkodás nélkül hozta meg a következő rendeletét:

l/2015,' (II. 16.) önkormánvz.ati rendelet:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete aZ előterjesztett

renáelettervezet szerint megalkotja az önkormányzat 2015. évi költségvetésétről

szó1ó rendeletét.
A képviselő-testület ezen rendetet kihirdetéséről a jegyző útján gondoskodik.
A képviselő-testület utasítja szerveit, hogy gazdálkodási munkájuk során ezen

re nde l etet a|kalmazzák.
Felelős: Takács András polgármester

Jancsó Emőke jegyző
Határidő: kihirdetés 2014. február 16.

végrehajtás folyamatos 2015. december 3 i -ig.

Takács András: Köszönöm mindenkinek a sok munkáját, amit a költségvetés készítéséhez

nyújtott.

2. napirend:
avaslat m viseléséről''

rendelet megalkotására.
(Előterjesztés és rendelet tervezet a jegyzőkonyvhöz mellékelve.)

Takács András polgármester: Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete
2OO4. évben megalkotta a kitüntetések adományozásának rendjéről szőlő 512004. (III. 16.)

számu önkormányzati rendeletét' Mi most előterjesztést teszünk ,,a díszpolgárságról és a

díszpolgári cím viseléséről'' szóIő új önkormányzatirendelet megalkotására.
A távalyi választás egy jelentős váItozást hozott a község életébe. Több olyan volt

képviselő-testületi tag hagyla abba a kcjzérdekű munkavégzést, akik hosszú éveken
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keresztül dolgoztak lelkiismeretesen a közért. Az Ó munkájuknak az elismerésére lenne
hivatott a díszpolgári cím adom ány ozása.
A díszpolgári cím odaítélésének az időpontja március 15-e.
Az idei március 15. napjan már szeretnénk is három volt képviselő_testtileti tagnak
megítélni a díszpolgári címet.
A rendelet tervezetet minden képviselő_testületi tag megkapta. Kérem a rendelet tervezettel
kapcsolatban mondjuk el véleményünket, tegyünk javaslatokat esetleges módosításokra.
Az én első javaslatom módosításra, hogy a pénzjutalom lehetőségét a rendelet tervezet 4. $-
ból vegyük ki.

Csoba Attiláné testületi tae: Egyetértek ezzel a javaslattal.

Sósné Michélisz Edina testületÍ tae: Én is egyetértek azzal, hogy a pénzjutalom
kikerüljön a rendelet tervezetből.

Csoba Attiláné testületi tae: A rendelet tervezetben benne van, hogy elhunyt személy
részéte is lehet díszpolgári címet adományozni. Megjegyezni szeretném, hogy díszpolgári
címet, ha lehet az ember életében adjuk és ne halála után.

Takács András polgármester: Egyetértek, de a lehetőséget hagyjuk meg.
A 13. $ (1) bekezdés d./ pontját ,,elha|álozása esetén _ ha az elhunyt végakaratával nem
ellentétes, illetve családja beleegyezésével _ az önkormányzat saját halottjának tekinti''
javaslom kivenni a rendelet tervezetből.

Jancsó Emőke iewző: Ez a pont azért került be a tervezetbe, mert sok településen ez
benne van, de gondolja meg jól a testület, hogyan dönt, mert egy ilyen temetés költsége
nem kevés összegbe kerül.

Csoba Attiláné testületi tae: Egyetértek azzal, hogy a 13. $ (1) bekezdés d./ pontja
kikerülj ön a rendelet tervezetből.

Takács András polgármester: Van-e további észrevétel, javaslat a rendelet tervezettel
kapcsolatban?
Amennyiben nincs, javaslom az elhangzott módosításokkal átdolgozott rendelet tervezet
elfogadását.

A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagsa közül 7 fő tészvételével, 7 igen
szavazatta|, e|lenszavazat és tartőzkodás nélkül hozÍa meg a következő rendeletét:

2/2015. 0I. 16.) önkormánvzati rendelet:
A képviselő-testület a díszpolgárságról és a díszpolgári cím viseléséről szóló
helyi rendeletét a melléklet szerint megalkotja.
A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a rendelet kihirdetéséről
gondoskodjon.
Felelős: Jancsó Emőke jegyző
Határidő: 2015. február 16.
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3. napirend:
Javaslat a települési támogatás megállapításának. kifizetésének. folvósításának.
valamint felhasználása ellenőrzésének szabálvairól szóló önkormánvzati rendelet
megalkotására.
Jancsó Emőke iegvző: Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy a pénzbeli és
természetbeni szociális ellátások rendszere 20I5. évben jelentős mértékben átalakul.
- Az á|lam és az önkormányzat segéIyezéssel kapcsolatos feladatai élesen elvá|asztásra
kerülnek: - egységesednek a segélyezéssel kapcsolatos hatáskörök;

- módosul a szociális törvény alapján köteleztjen biztosítandó ellátások köre;
- bővül az önkormányzatok mozgástere az általuk nyújtott ellátások

meghatározásában.
A segélyezési rendszer 2015. március l-jei átalakításával összefi'iggésben az á||am és az
önkormányzatok közötti feladat-megosztás a szociális ellátások biztosítása területén
átalakul.
A jelenleg jegyzői hatáskörben lévő aktív koruak ellátásának megállapítása a járási hivatal
hatáskörébe kenil.
Az á|lami felelősségi körben nyújtott, és 100%-ban központi költségvetési fonásból
kifizetett szociális ellátásokon túl más ellátások nyújtásáról, jogosultsági feltételeiről az
önkormány zatok döntenek az ugy nev ezett települ ési támo gatás keretében.
A módosítás a Szociális törvény által jelenleg szabá|yozott el|átások közül az a|ábbiakat
érinti, ezehe vonatkozóan a Szt. 2015. március l-jétől nem tartalmaz szabá|yozást:

- lakásfenntartásitámogatás
- adósságkezelési szolgáltatás
- méltányossági ápolási díj
- méltányossági közgyógyellátás.

A felsoroltakon túl az önkormányzati segély is átalakul: a rendkívüli élethelyzetre
tekintettel is a települési támogatás keretében nyújtható majd támogatás'
A környező települések jegyzóivel közösen összeültünk megbeszélni, hogy milyen
támogatásokat javasoljunk a testületeknek a szociális rendeletükbe bevenni. Megbeszéltük,
hogy mindenhol ugyan azokat az ellátásokat és azonos feltételeket javasolunk elfogadásra.
Elkészítettük a rendelet tervezetünket, amit a képviselő-testületi tagoknak megküldtünk.
Mellékelttink egy táblázatot is amiben tájékoztatást nyújtunk arról, hogy az elmú|t évben
hányan, milyen támogatásokat és milyen összegben vettek igénybe.
Tájékoztatásként elmondom, hogy a 2015-ös évre feladatfinanszírozásta 4.519.820 Ftot
kapunk.
Megkérem a testület tagtrait, hogy nézzük át közösen és mondja el mindenki javaslatát,
észrevételét.

Csoba Attiláné testületi tae: Javasolni szeretném, hogy a rendeletbe kerüljön be
valamilyen támogatási forma, amit azok a kiskoru gyermekek kaphassanak, akik elvesztik
valamelyik szülőjüket, továbbá javaslom, hogy ez ne jövedelemhez kötött legyen.

Jancsó Emőke ieeyző: Ezek a gyermekek alanyi jogon megkapják a támogatásokat
(magasabb családi pótlék, árvaellátás, a szülő özvegyi nyugdíjat kap) de megállapíthatunk
egy egyszeri tiímogatást, vagy rendkívüli gyermekvédelmi támogatást is. A részleteket
kidolgozzuk.

Sósné Mihélisz Edina testületi tae: Szeretném kérni, hogy a települési eseti támogatás
kivételes méltányosságból is megállapítható legyen.

Jancsó Emőke iewző: A rendelet tervezetben benne hagytam, hogy ,,az önkormányzat
20oÁ étkezési térítési díjkedvezményt biztosít a szigetbecsei nevelési-oktatási intézménybe
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járó óvodáskoru gyermekek és általános iskolai tanulók részére." Ez a támogatás 2014.

évben 1.900.000Ft-ba került az önkormányzatnak. Szeretném, ha a testület elgondolkodna

azon, hogy ezt atámogatást a továbbiakban is megadj a,vagy váItoztatrajta.

Felhívom a képviselő-testület figyelmét, hogy mivel a támogatásokat egy aZ egyben az

önkormányzatoknak kell f,rnanszirozni, ezért jőI gondolja át, hogy milyen jogosultsági

feltételeket szab meg a rendeletben.
Arra törekedjünk, hogy valóban rászorulósági elven tudjunk támogatásokat megállapítani.

Riedl Béla alpolcéuq9$eIi Javaslom, hogy a mai ülésen még ne fogadjuk el a rendelet

to.o.'.t"t. Úgy gondolom a javasolt változtatásokkal átdolgozott rendelet tervezetet még

egyszer beszéljük át és azt követően d<intstink.

Takács András polgármester: Egyetértek a javaslattal de tájékoztatom a testületet, hogy

" 
*'d.'.t.t -ég most februárbanelkell fogadni, atútoz,hogy azt20l5. március 1. napjától

alkalmazni tudjuk, ezért nincs sok időnk.

4. napirend:
EeYebek.
a) Ráckevei Tűzoltósáe támoeatási kérelme.
Tak,ícs Andnís polgár-este.: Ráckeve Város alpolgármestere Vereckei Zo|tán azza| a

kéré's"l f".d'' Szigetbecse Kozség Önkormányzat Képviselő-testületéhez, hogy az elmúlt

évekhez hasonlóan 2OI5. évben is járuljon hozzá a ráckevei önkormányzati túzoltőság

fenntartásához.
Atámogatást lakosságszám arányában kérik biztosítani' 2015. évben a kalkulált összeg 830

Ftlfő összeget jelent, de a támogatási összeg felének is nagyon örülnek. A 2015. évi

költségvetésünkben 600.000 Ft lett betervezve a túzoltóság támogatására. Az elmúlt évek

gyakorlata azvolt, hogy a Szigetbecse településre eső támogatási összeget abban az esetben

utaljuk át, amennyiben ezt a kömyék települései is megteszik.

Határozatijavaslat:

Szigetbecse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy
hatátoz' hogy a Ráckevei Önkormányzati Tuzo\tóság működéséhez
2OI5. évben 600.000 Ft támogatást biztosít, azzal a feltétellel,hogy az

ö s szes érintett települ és vál lalj a a hozzáj árul'ást.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a feltétel
telj esülését követően, az összeg átutalásáról gondoskodj on.

Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 20I 5.június 30.

A Képviselő-testület 7 taga közül 7 fő részvételével, 7 igen szavazattal, ellenszavazat és

tartózkodás nélkül hoztameg a következő határozatát:

2/2015. űI. !,0.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy
határoz, hogy a Ráckevei Önkormányzati Túzoltóság működéséhez

2015. évben 600.000 Ft támogatást biztosít, azzal a feltétellel,hogy az

ö s szes érintett települ és vál lalj a a hozzáj áru|ást.
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A Képviselo-testület felhatalmazza a po|gármestert, hogy a feltétel
telj esülé sét követő en, az ö ssze g átutalásáról gondo sko dj on.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2015.június 30.

b.) Makádi út 37. szám alatti kocsma épületének megóvása.
Takács András polgármester: Az Önkormányzat tulajdonát képező Szigetbecse, Makádi
ut 37. szám a|attí ingatlan állagmegóvó munkáit el kell végezni. A Wágner Metál Kft.-től
megkaptuk az ára1ánlatot az anyagszükségletről és a munkadíjrőI. Az árajánlat alapján 36

fm ereszcsatomáta és 8 fm lefolyócsőre van szükség.
Anyagár bruttó 56.000 Ft.
Munkadíj bruttó 50.000 Ft. Tehát összesen 106.000 Ft-ba kerüI az íj ereszcsatorna
felszereléssel együtt.
A 2015. évi költségvetésünkben az épi|et felújítására van betervezve pénz, ezért most
csupán arról kell donteni, hogy a Wágner MetálKft-tőlmegrendeljük a munkát.
Aki e gyeté rt az alábbi határ o zati j av as l attal, azt kér em szav azzon.

Határozatijavaslat:

Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselo-testülete úgy hatátoz, hogy a

tulajdonát képező Szigetbecse, Makádi út 37. szám alatti ingatlan
állagmegóvása céljából történő ereszcsatorna felszerelési munkát megrendeli a
Wágner Metál Kft-től (232I Szigetbecse,Lőrévi út 10.) az álta|uk benyújtott
összesen bruttó 106.000 Ft-ról szőIő átajánlat alapján.
A képviselő-testület a szükséges pénzösszeget az önkormányzat 2015. évi
költségvetésében biztosítj a.

A képviselő_testület felkéri a polgármestert, hogy a szerződést a Kft-vel kösse
meg.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2015. március 31.

A Képviselő-testület 7 tagsa közül 7 fő részvételével, 7 igen szavazattal' ellenszavazat és

tartózkodás nélkül hozta meg a következő határozatát:

3/2015. (II. 10.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a
tulajdonát képezó Szigetbecse, Makádi út 37. szám alatti ingatlan
állagmegóvása céljából történő ereszcsatoma felszerelési munkát megrendeli a
Wágner Metál Kft-től (232I Szigetbecse, Lórévi út 10.) az áItaluk benyújtott
összesen bruttó 106.000 Ft-ról szőlő árajánlat alapján.
A képviselő-testület a szükséges pénzösszeget az önkormányzat 2015' évi
költségvetésében biztosítj a.

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a szerződést a Kft-vel kösse
meg.
F'elelős: Takács András polgármester
Határidő: 2015. március 3 1.
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c.) Polgármesteri Hivatal déIi szárnv átalakítása.
Takács András polgármester: A Polgármesteri Hivatal déli szárnyában néhány éve
felszabadult az orvosi szolgálati lakás. Az épület felújítását el kell végezni a|thoz, hogy azt
a továbbiakban, mint hivatal használni lehessen. A felújítási munkákat természetesen
pá|yázati pénzbőI szeretnénk e|végezni, ehhez viszont szükségünk van az épület felmérési
és áta|akítási tervére.
Vargáné Ágoston Julianna tervezo (2300 Ráckeve, Bartók B. u. 33.) elkészítette a tervezési
szerződést. Az építészeti tervszolgáltatás honoráriuma 230.000 Ft.
A 2015. évi költségvetésünkben 2 millió forint lett betervezve az épület karbantartására,
felújításríra, ebből apénzbóI tudnánk fedezni a terv költségét.

Csoba Attiláné testületi tae: Javaslom, hogy Kátai Péter tervezőtő|, mint a Hivatal
dolgozójától is kérjünk árajánlatot a felújítási tervek elkészítésére.

Takács András polgármester: Köszönöm a jelzést, meg fogom őt is kérdezni. Nem
tudtam, hogy Kátai Péternek megvan atervezői jogosultsága.

Riedl Béla alnoleármester: Miért is van szükség ennek az épületnek a felújítására,
átalakításáÍa?

Takács András polgármester: Mivel az épületre, mint orvosi szolgálati lakás már nincs
szükség, ezért az előző testület úgy döntött, hogy hozzájárul ahhoz, hogy a Polgármesteri
Hivatal birtokba vehesse ezt az épületszárnyat is. Aki járt a Hivatalban ügyet intézni, az
tudja, hogy egy szobában 2-3 ügyintéző is dolgozik. Az ügyfelekkel való négyszemközti
tárgyalás lehetősége nincs biaosítva. Ha egySZeITe két ügyfél jön be az irodába, egyik
hallja a másik gondját.
A személyiségi jogok megkövetelik, hogy egy szociális ügyben, adó ügyben, stb. beidézett
ügyféllel elkülönülten lehessen tárgyalni. Valamint jelenleg aZ sem megoldott, hogy az
ügyfelek fedett helyen várakozhassanak' amíg sorra kerülnek.

Lumei Sándorné úisáeíró: Mint a Szigetbecséért Közalapítvrány elnöke szeretném
kérdezni, hogy ha elkészül majd egyszer az épület felújítása, a civil szervezetek kaphatnak-
e egy helységet, ahol tárgyalhatnak, vagy az aktáikat tarthatnák?

Takács András polgármester: Természetesen lehet rőla sző.

d.) Török Pál szieetbecsei lakos kérelme.
Takács András polgármester: Elozményként az új testületi tagoknak el kell mondani,
hogy amikor az Ivóvízellátő Intézményünk megszűnt sajnos sok hátralék maradt a be nem
ftzetett i vó vízdíj akb ó l.
Török Pál Szigetbecse, Makádi ,jt 2I. szám alatti lakos is azok közzé tartozik, akik nem
ftzették be tartozásukat. A Hivatal rendszeresen felszólítja atartozőkat és mindent elkövet
annak érdekében, hogy a hátralékokat behajtsa. Török Pálnak összesen 42.II5 Ft ivóvízdíj
hátraléka van.
Török Pál azzal a kéréssel fordul a képviselő-testülethez, hogy ivóvízdíj tartozását töröljük
el, vagy részére segélyt biztosítsunk annak megfizetéséhez.
Török Pál levelében leírja, hogy egyedül él, nyugdíja nagyon alacsony (havi 70.000 Ft).
A gázmu szolgá|tató felé is van 400.000 Ft tartozása, aminek egy részére kapott
rész|etftzetési kedvezményt, így havonta 26.600 Ft-ot törleszt. Továbbá azt is írja, hogy
tüdőbeteg, és gyógyszerköltsége havonta 25.000 Ft.
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Török Pál személyesen is felkeresett' és szóban is elmondta, amit a testületnek leírt. Én azt

mondtam neki, hogy arészletftzetési lehetőséget tőlünk is megkapja.

Sósné Michélisz Edina testületi tae: A hátralék eltörlését nem javaslom, viszont azzal
egyetértek, hogy részletfizetési kedvezményt kapjon. A részletek megfizetésére 8 hónapot
javaslok, így havonta 5.265 FGot kell törlesszen. Amennyiben a részleteket május
hónapban kezdi megfizetni, idén elfogy atartozása.

Riedl Béla alpoleármester: Egyetértek az e|hangzott javaslattal.

Takács András polqármester: Van-e további javaslat? Amennyiben nincs, a következő
határ ozati javaslatot kérem elfo gadni.

Határozati javas|at:

Szigetbecse Kozség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy
Török Pál 232I Szigetbecse, Makádi iú 21. szám a|atti lakos részére, a
42.II5 Ft-os ivóvizdíj hátralék megfizetésére, részletftzetési lehetőséget
biztosít.
A törlesztő részleteket 8 hónap alatt kell visszafizetnie atartozőnak egyenlő
részletekben - 5.265 Ft/hó összegben' Az első törlesztő részlet
befizetésének határidej e 2015. május 1 5.

A képviselő-testület felkéri a polgármestert' hogy a döntésről a kérelmezőt
értesítse.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2015. február 28.

A Képviselő-testület 7 taga közül 7 fő részvételével, 7 igen szavazatta|, ellenszavazat és
tartózkodás nélkül hozta meg a következő határozatát:

4/2015. oI. 10.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy
Török Pál 2321 Szigetbecse, Makádi ut 2l. szám alatti lakos részére, a
42.I I 5 Ft-os ivóv ízdíj hátralék megfi zetésére, r észletfizetési lehetőséget
biztosít.
A törlesáő részleteket 8 hónap alatt kell visszafizetnie atartozőnak egyenlő
részletekben - 5.265 Ft/hó összegben. Az első törlesztő részlet
befizetésének határidej e 2015. május 1 5.

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt
értesítse.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2015. február 28.

e.) Mediconter Alapítvány támoeatási kérelme.
Takács András polgármester: A Medicopter Alapítvány idén is anyagi támogatás iránti
kérelemmel fordult a képviselőtestület felé.

Dr. Csernvi Zsuzsanna testületi taq: Tavaly 50.000 Ft támogatást biztosítottunk a Medicopter
Alapítvány tészére, mert azt hitte a képviselő-testület, hogy ők azok, akik a légi mentést végzik
környékünkön. Utána néztem és kiderült, hogy ők nem a légi mentők, ők egy Alapítvány, aki a
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befolyt támogatási összegből ad a légi mentősöknek is. Utoljára 2008. évben kaptak támogatást

eszközök formájában a légi mentősok az Alapítványtól. Ez egy nonprofit a|apítvény, amivel

mindenki jől jár, amin mindenki keres.

Soósné úicúélisz Edina testületi tae: Ebben az esetben nem javaslom a kérelem teljesítését.

v,it-as't<ent irpk meg, hogy nagyon sajnáljuk, de nem tudunk támogatást biztosítani részükre.

Takács András polgármester: Van-e további javaslat? Amennyiben nincs, a következő határozati
j avaslatot kérem elfo gadni.

Határozati javas|at;

S zi getbec se Község Önkormán y zat Képviselő -te stülete úgy hatát o z, ho gy a
Medicopter Alapítvány részére pénzbeli támogatást - pénzigyi fedezet

hiányában - nem tud biztosítani.
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt
tájékoztassa.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2015. február 28.

A Képviselő-testület 7 taga közül 7 fó részvételével, 7 igen szavazat1al, ellenszavazat és

tartózkodás nélkül hoztameg a következő határozatát:

5/2015r. oI. 10.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a
Medicopter Alapítvány részére pénzbeli támogatást - pénzigyi fedezet
hiányában - nem tud biztosítani.
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a kérelmezőt
tájékoztassa.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2015. február 28.

f.) Falunap időpontiának meghatározása. felelős megválasztása.
Takács András polgármester: Kérem a testületet határozzuk meg a Falunap időpontját, továbbá
válasszuk meg azt az embert, aki a Falunap szewezésének felelőse lesz.
Én időpontnak 2015. augusztus 29. napját javaslom, felelősnek pedig Csaoba Attilánét gondoltam.

Riedl Béla alpolgármester: Egyetértek a javaslatokkal. Az időpont is a megszokott, augusztus

hónap utolsó szombatja, Csoba Attilánénál alkalmasabb személyt pedig nem is lehetett volna
javasolni.
Tudom, hogy még a február hónapban járunk, de hamarosan ki kell választani azokat a fellépőket,

akiket falunapra szeretnénk meghívni, ezértkérem mielőbb kezdjünk el foglalkozni atémával.

Sósné MichélÍsz Edina testületi tae: Én is egyetértek a javaslatokkal.

Takács András polgármester: Aki egyetért az alábbihatározatijavaslattal, aztkérem szayazzon.

Szigetbecse Község onkormányzatának Képviselő-testülete falunap szervezése
mellett foglalt állást. A képviselő-testület falunap időpontjának 2015. augusztus

29. napjáthatározzameg, felelősnek pedig Csoba Attiláné képviselőt választja.
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A képviselő-testület felkéri Csoba Attiláné képviselőt, hogy a falunap szervezését

kezdje el.
Felelős: Csoba Attiláné képviselő
Határidő: 2015. augusztus 29.

A képviselő-testü1et a napirendi pontot megtárgyalta 7 taga közül 7 fő részvételével, 7 igen

szavazattal, ellenszav azat és tartőzkodás nélkül hozta meg a következő határozatát:

6/2015. oI. 10.) képviselő-testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzatának Képviselő-testülete falunap szervezése

mellett foglalt állást. A képviselő-testület falunap időpontjának 2015. augusztus

29. napjáthatározzameg, felelősnek pedig Csoba Attiláné képviselőt vá|asztja.

A képv1selő-testület felkéri Csoba Attiláné képviselőt, hogy a falunap szervezését

kezdje el.
Felelős: Csoba Attiláné képviselő
Határidő: 2015' augusztus 29.

201 tásá álásárólCivil
Civil szervezetek 20L5. évi támoeatásának előkészítésg.

Tutffiit""'Tájékoztatomaképviselő-testületet,hogyaCivilszervezeteka
2OI4. évben kapott támogatással elszámoltak.
Helyi rendeletünknek megfelelően a képviselő-testület 2015. évben is támogatni kívánja a civil
szervezeteket, páIyázat benyújtását követően. Idén 1.000.000 Ft lett betervezve a

költségvetésünkben civil szervezetek támo gatására. Megkérem a hivatalt, hogy a pályázati lapokat

1egkeúbb március 16-ig juttassák el a civil szervezetek vezetőihez. A pá|yázatok benyújtásának

határidej ét március 3 1 -ben j avaslom meghatár ozni.
Apályazatok elbírálását a Pénzügyi, Műszaki- és FejlesztésiBizottságnak 2015. április 15-ig kell

etiegézni. Amennyiben a pá|yázatok elbírálása, valamint a pénz felosztása megtörtént, kérem a

képviselő-testületet táj ékoztassák.

Aki egyetért a követk ező batánozati j avaslatokkal, az kérem szay azzon.

Határozati i avaslatok:

Szigetbecse Község ÖnkormányzatKépviselő-testülete a Civil Szervezetek2014.
évi támo gatásának felhasználásáró 1 szó 1ó táj ékoztatőt elfo gadj a.

Felelős: Takács András polgármester
Határidő: azonna|

Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Civil
szervezetek et 20I 5. évben is támogatni kívanj a.

A helyi szervezetek2OI5. évi támogatására vonatkozőan benyújtandő pályázatok

benyúj tási határidej ét 20 I 5 . március 3 1 . napj áb a n határ ozza me g.

A benyújtott pályázatokat a Pénzügyi' Műszaki- és Fejlesztési Bizottságnak kell
elbírálni 2015. április 15-ig.
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a döntés

közzététe\éró|.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2015. március 16.
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A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagJa koztil 7 fő részvételével, 7 igen

szavazattal, ellenszavazat és lartőzkodás nélkül hozta meg a következő batározatait

7/20L5. (II. 10.) képviselő_testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Civil Szervezetek2014.
évi támo gatás ának fe|basznáIás áró 1 s zó l ó táj éko ztatőt e l fo g adj a.

Felelős: Takács András polgármester
Határidő: azonnal

8/2015. (II. 10.) képviselő_testületi határozat:
Szigetbecse Község ÖnkormányzatKépviselő-testülete úgy határoz, hogy a Civil
szerv ezeteket 20 15. évben is támogatni kívánj a.

A he|yi szervezetek 2OI5. évi támogatására vonatkozőan benyújtandó páIyázatok

benyújtási határidejét 2015. március 31. napjában határozzameg.
A benyújtott páIyázatokat a Pénzügyi, Műszaki- és Fejlesztési Bizottságnak kell
elbírálni 2015. április 15-ig.
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a döntés

közzétételérő|.
Felelős: Takács András polgármester
Határidő: 2015. március 16.

h.) Táiékoztatások. kérdések. hozzászólások. iavaslatok.
1) Táiékoztatás a 2014. évi ,,Virágos Magyarországért'' r ménvéről.
Takács András polgármester: T ájékoztatásként szeretném elmondani, hogy a 2014. évj

'J*ág* Magyarországért" versenyben Szigetbecse Község nyerte el a Budapesti Corvinus

Egyetem Tájépítészeti Kara által felajánlott díjat. A díj a település zöldfelületi arculattervének

eltészítésére irányuló tanulmányterv kidolgozását jelenti, amelyet a Kar hallgatói készítenek el

Szigetbecse település adottságait, igényeit, lehetőségeit fi gyelembe véve.
A részletek megbeszélése ügyében a kapcsolatot felvettem a Tájtervezési és Területfejlesztési

Tanszékkel, akik azt igérték, hogy a tavasz folyamán eljonnek Szigetbecsére és megtervezik a

település zold arculatát.

2) Szelektív hulladékeYűitésről táiékoztatás.
Talcícs András polgármester: A Szigetbecsei Krónikából és a Vertikál Zrt. tájékozató leveléből

is értestilhetett a település lakossága, hogy 2015. évtől megváltozik a szelektív hulladékszállítás.
A hu|ladékgyujtő szigetekre már csak az üvegeket lehet kivinni, a többi szelektíven gyűjtött

hul 1 adékot háztőI szállítj ák e 1 havo nta e gy -két al kal o mmal.
A lakosságnak annyit kell tenni, hogy lehetőleg áttetsző műanyag zsákban, vagy kötegelve reggel 6

őráig az elkülönítetten gyűjtött anyagokat kiteszi aház eIé.

Zsákokat 30 ftldb áron lehet vásárolni a Vertikál Zrt.-nél, vagy a készlet erejéig aZ

ÖnkormányzatnáI'

3. Zászlók kihelyezéséről táiékoztatás.
takács András poleármester: Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy megérkezett a 60 db

zászlő, amit megrendeltünk. A tartó rudakat még nem küldték meg' de reméljük március 15-ig

megérkeznek. Azász|ótartók elkészültek, már csak horganyozásra kell elvinni őket.
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4.) ÜeYseeéd kirendeléséről táiékoztatás.
Tak'{.s A''d*ís polgá.mest"r: Kaptunk egy levelet a Jarási Hivatal hivatalvezetőjétől, aki anól
ta1"uortut minket, hogy ügysegédet rendelnek ki hetente, vagy kéthetente egy-két alakalommal

Hivatalunkba. Az ügysegédeknek az lesz a feladatuk, hogy a Járási Hivatalhoz átkerült ügyekkel

kapcsolatos kérelmeket bevegyék.
Sok értelmét nem látom a dolognak, de kérésükre a helyet biztosítjuk számukra.

5) Maiális futóverseny.
Tak,í.s A''d.ás polgá.mester: A Pilisi Pegazusok S'M.E. elnöke Gedeon Zsolt, aki mrír 4 éve jár

t *u^i, tauorozni Szigetbecsére az atIétikai csapatukkal' levélben keresett meg minket. Levelében
leítja, hogy 2015. május l-én futóversenyt szeretnének megrendezni Szigetbecsén' Két tervet

készítettek, amihez térképet is csatoltak. Kérik, hogy a kiválasztott tervet hagyjuk jóvá, mert csak

így tudják meghirdetni a versenyt. Minket is arra kémek, hogy az iskolában és a helyben szokásos

módon rek|ámozzuk a verseny't.
A versenyen több korcsoportban lehet indulni, mindenkinek más és más távon kell teljesíteni.

Nevezésre a helyszínen lesz lehetőség 10:30-ig.

Nevezési díjak is lesznek: ovisoknak ingyenes,2 km-es távon futóknak 1.000 Ft, 5 km-es távon

futóknak 1.500 Ft a nevezési díj összege. Helyi lakosoknak 500 Ft kedvezményt biztosítanak.

A verseny győztesei oklevelet, érmet és egyéb díjakat kapnak.

Riedl Béla alDoleármester: Egy kérésem van' hogy a Szigetbecse Sport Egyesülettel vegyék fel a
kapcsolatot.

Sósné Michélisz Edina testületi tae: Én nagyon örülök, hogy ez a futóverseny Szigetbecse

településen kerül megrendezésre. Jó reklám ez Szigetbecsének. Javaslom minden támogatást adjunk

meg a szervezőknek'

6.) Táiékoztatás és beielentés.
Méri Zoltán testületi tae: Többször esett szó arról, hogy páIyázati figyelőt, tanácsadót kellene
megbíznunk, annak érdekében, hogy mindig időben értesüljünk a pályázati lehetőségekről. A
testületi ülés elején kiosáottam a képviselő-testületi tagoknak a Vanessia Kft. (pályázati tanácsadó)

bemutatkozó levelét' Megkérek mindenkit, hogy olvassák el és majd döntsenek arról, hogy esetleg

Óket bízzák meg a pálry ázati tanác sadás sal'

Szeretném bejelenteni, hogy képviselői megbuatátsomról 2015. február 12, napjával le
kívánok mondani.
Sajnos úgy alakult az é|etem, hogy nem tudom tovább vállalni a megbízást.

Takács András polgármester: Köszönjük a tájékoztatást. A lemondásról szóló bejelentést

tudomásul vesszük, amit nagyon sajnálunk, hogy így alakult.
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7.) Lakossáei beielentések tolmácsolása.
Ríedl Béla alpoleármester: Szeretném tájékoztatni a képviselő_testÍiletet, hogy Padla Viktória
szigetbecsei lakos felkeresett, arral aproblémával, hogy a Dunasoron van egy fa, amelynek az ágai
belenőttek a villany vezetékekbe. Kéri, hogy tegyiik meg a sztikséges intézkedéseket.
Másik lakossági bejelentés, hogy a Páva utca végén ahűtőházt úton gyanús alakok járnak és vágjak
afát.

Takács András polgámester: Köszönjiik a jelzéseket, intézkedni fogunk.

Több napirend nem lévén a polgrírmester az ülést bezarja.

k.m.f.
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